
Zápis ze zasedání školské rady 

11. 9. 2023 

5. Zasedání školské rady – 16,45 hod. 

  

Přítomni:  

a) Hrnčířová Jitka, Muricová MarMna  

b) Holoubek Aleš, Kalouda Miroslav (za zřizovatele školy) 

c) Skaláková Dana, Veselá Hana 

Omluveni:  

1. Přivítání členů školské rady 

2. Schválení výroční zprávy školské rady za školní rok 2022/23  

- bez připomínek 

3. Projednání inspekční zprávy  

- Členové školské rady ji mají k dispozici 

- K dispozici jsem Vám dal také opatření, které následně udělal ředitel školy 

- Také jsem si dovolil Vám poslat, z čeho ta inspekce vycházela a často jak 
krátkozraký závěr udělala (toto vyjádření také přikládám) 

4. Projednání změny ve školním řádu, která se týká „absence žáků“ a jak postupovat při 
velmi vysoké absenci žáka (podnět ČŠI)  

5. Počty doučovacích skupin – již jen na dobrovolnosM pedagoga (MŠMT již 
nepodporuje doučování, původní záměr: podpora žáků, kteří zaostávali po covidové 
době) 



6. Plavání pro žáky 2. a 3. tříd – dopravu na plavání – hrazena z „ONIV“ (i přes krácení o 
41% budeme muset uhradit - výuka hrazena z rozpočtu), náklady na provoz - 
zřizovatel (energie, apod.), výuka plavání z rozpočtu školy  

7. AtleEka – p. trenér Novák – zájmový útvar začne tradičně ve středu v druhé polovině 
září, pro děM z MŠ a 1.tř. od 15.h, pro děM 2. – 5.tř. od 16.h 

8. Personální obFže rozjezdu školního roku – jedna paní učitelka v prvním týdnu 
nastupuje do nemocnice a další p. asistentka pedagoga taktéž (AP – zástup zajištěn, za 
p. uč. vzhledem k velkému množství učitelů českého jazyka zajisime kvalitní zástup) 

9. Změna na postu zástupkyně ředitele pro ZŠ – na vlastní žádost Mgr. Dagmar 
Kovaříková z osobních důvodů skončila jako ZŘ, novou zástupkyní ředitele pro nový 
školní rok 2023/24 je Mgr. Dana Skaláková, které p. Kovaříková veškerou agendu 
předala 

10. Projekt Šablony III a nový projekt „JAK“ – byla dokončena závěrečná monitorovací 
zpráva a vše je v pořádku, nově jsme vstoupili do projektu „JAK“ – kde jsme se 
zaměřili na inovaMvní vzdělávání a na podporu informačních technologií 
(předpokládáme nákup tabletů pro žáky II. stupně, žáci I. stupně již mají v současné 
době 30 ks těchto zařízení k dispozici) 

11. Zájmový útvary:  

a) keramika  

b) pokračuje spolupráce s AŠSK – atleEka 

c) pokračuje spolupráce se ZUŠ Meluzín 

d) pokračuje spolupráce se ZUŠ F. France (p. Kurdíková) 

e) další zájmové útvary vedené učiteli ZŠ Otnice začnou po organizační úpravě 
doučovacích akMvit 



12. Hudební škola Meluzín – ZUŠ – úvodní schůzka pro rodiče již proběhla  

13. Stavební úpravy provedené během hlavních prázdnin: 

-  Oprava střešních prostor, kde docházelo k uvolnění plechu z dřevěných konstrukí 

-  Rekonstrukce podlah ve 4 učebnách na I. stupni (spokojenost) 

-  Rekonstrukce školní kuchyňky, kde budou mít žáci výuku vaření 

-  Myi oken a čištění okapových žlabů  

14. Připravované práce v následující období kalendářního roku 2023: 

- Pokračovat v rekonstrukcích podlah v dalších čtyřech učebnách 

- Pokračovat v rekonstrukci střechy pro potřeby fotovoltaiky (nad školní jídelnou) 

15. AkEvity připravované v průběhu školního roku 2020/21: 

- Plavání žáků 2.a 3.tř. od 13. 9. (10 dvojlekcí) 

- Zátopkova štafeta 

- PrevenMvní programy pro vybrané třídy na základě zájmu 

- Divadelní představení dle aktuální nabídky 

- Dopravní výchova na dopravním hřišM pro žáky 4.tř. 

- Návštěva jaderné elektrárny Dukovany a Dalešic – pro žáky 9. tříd (k výuce fyziky) 

- Lyžařský výcvikový kurz – pro žáky 8. tříd – v přípravě 

- Zahraniční exkurze do Anglie – na konci října – pro zájemce z řad 8. a 9. tříd 
(organizuje Mgr. Dana Skaláková) 

- Zahraniční exkurze do Španělska (Barcelona a okolí) – pro zájemce z řad 8. a 9. tříd 
(organizuje Mgr. Jan Novák, Mgr. Hynek Zavřel) 



Usnesení:  

Školská rada jednohlasně schválila výroční zprávu za školní rok 2022/23 předloženou 
ředitelem školy. K uvedené výroční zprávě neměla žádné připomínky. 

Školská rada schválila změnu ve školním řádu (na základě podnětu ČŠI), která by měla lépe 
čelit vysoké absenci žáka a více nuMt některé „úzkostlivé“ rodiče, aby žáky posílali do školy. 

Školská rada projednala zprávu České školní inspekce s ředitelem školy. 

Školská rada dostala podrobný popis o činnosM školy v minulém školním roce i připravované 
činnosM na současný školní rok dodaný ředitelem školy. 

Další zasedání školské rady je předběžně plánováno na 8. 1. 2024. 



Zápis provedla: Mgr. Hana Veselá: ……………………………………… 

Četli: 

Miroslav Kalouda: …………………………………………… 

Aleš Holoubek: ……………………………………… 

Mgr. Dana Skaláková: …………………………………… 

MarMna Muricová (dříve Hercíková): ………………………………… 

Mgr. Jitka Hrnčířová: ……………………………………………  


